
 
 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

 

ПРОТОКОЛ 

 

засідання постійної комісії обласної ради 

з питань освіти, науки та культури 

 

22 жовтня 2024 року  

 

м. Кременчук № 26 

Головуючий: Діденко Олег Григорович – голова постійної комісії. 

 

Присутні: Василенко Марина Григорівна – заступник голови постійної комісії, 

Цибульська Юлія Володимирівна – секретар постійної комісії, Калюга Ірина 

Олександрівна (у режимі відеоконференції), Степаненко Іван Іванович, 

Сухонос Наталія Василівна (у режимі відеоконференції), Усанова Ольга 

Петрівна, Юрченко Тетяна Олегівна (у режимі відеоконференції) – члени 

постійної комісії. 

 

Відсутні: Богдан Руслан Дмитрович – член постійної комісії. 

 

Склад постійної комісії – 9 осіб. Присутні – 8 осіб. 

 

Запрошені та присутні: 

 

 

Алексюк 

Олександр Леонідович 

 

депутат Полтавської обласної ради 

Бахарєв 

Володимир Сергійович 

директор Наукового інституту механічної 

інженерії транспорту та природничих наук 

Кременчуцького національного університету імені 

Михайла Остроградського, доктор технічних наук 

 

Брусник 

Наталія Володимирівна 

директор Білецьківського ліцею 

Кам’янопотоківської сільської ради 

Кременчуцького району Полтавської області 

 

Бутенко 

Жанна Петрівна 

 

 

секретар Кам’янопотоківської сільської ради 

Кременчуцького району Полтавської області 
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Вальчук 

Марина Миколаївна 

начальник Відділу освіти, культури, спорту та 

туризму виконавчого комітету 

Кам’янопотоківської сільської ради 

Кременчуцького району Полтавської області 

 

Діхтяренко 

Тетяна Василівна 

директор Кам’янопотоківського ліцею 

ім. М.С. Новохатька Кам’янопотоківської 

сільської ради Кременчуцького району 

Полтавської області 

 

Дядик 

Олег Олегович 

 

депутат Полтавської обласної ради 

Коморна 

Леся Федорівна 

 

начальник Управління майном обласної ради 

Кончаковський 

Євген Олегович 

 

директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації 

 

Корецький 

Микола Борисович 

 

депутат Полтавської обласної ради (у режимі 

відеоконференції) 

Кращенко 

Юрій Петрович 

начальник Управління Державної служби якості 

освіти у Полтавській області (у режимі 

відеоконференції) 

 

Крупіна 

Леся Валентинівна 

директор Обласного коледжу «Кременчуцька 

гуманітарно-технологічна академія імені 

А.С.Макаренка» Полтавської обласної ради 

 

Левакіна 

Оксана Віталіївна 

заступник керуючого справами – начальник 

відділу організаційного забезпечення діяльності 

ради виконавчого апарату обласної ради 

 

Левицький 

Олександр Іванович 

директор Садківського ліцею Кам’янопотоківської 

сільської ради Кременчуцького району 

Полтавської області 

 

Левченко 

Роман Володимирович 

директор Відокремленого структурного підрозділу 

«Фаховий коледж Кременчуцького національного 

університету імені Михайла Остроградського», 

кандидат технічних наук  

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

перший заступник голови Полтавської обласної 

ради 
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Марченко 

Валерій Віталійович 

начальник Кременчуцького ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою імені Героя 

України Віталія Коваля Полтавської обласної ради 

 

Метельська 

Лариса Євгенівна 

 

начальник відділу юридичного забезпечення 

виконавчого апарату обласної ради 

Мирна 

Лариса Миколаївна 

 

керуючий справами (секретар) виконавчого 

комітету Кам’янопотоківської сільської ради 

Кременчуцького району Полтавської області 

 

Мінязев 

Вячеслав Данилович 

 

депутат Полтавської обласної ради (у режимі 

відеоконференції) 

Мірошник 

Михайло Олегович 

 

депутат Кам’янопотоківської сільської ради 

восьмого скликання Кременчуцького району 

Полтавської області 

 

Москалик 

Іван Володимирович 

 

депутат Полтавської обласної ради (у режимі 

відеоконференції) 

Процай 

Ігор Анатолійович 

 

депутат Полтавської обласної ради, голова фракції 

Полтавської територіальної організації політичної 

партії «ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ» (у 

режимі відеоконференції) 

 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 

 

заступник голови Полтавської обласної ради 

Сазонов 

Олег Юрійович 

 

депутат Полтавської обласної ради, голова 

депутатської групи «ЗА ПОЛТАВЩИНУ» 

Синявська 

Тамара Григорівна 

заступник керівника апарату – керуючий справами 

виконавчого апарату обласної ради 

 

Фещенко 

Олег Володимирович 

 

депутат Полтавської обласної ради (у режимі 

відеоконференції) 

представники засобів масової інформації. 

 

Перед початком засідання постійної комісії присутні на засіданні 

вшанували хвилиною мовчання загиблих внаслідок збройної агресії російської 

федерації проти України. 
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Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив, що згідно зі змінами до 

Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», які набрали чинності 

14.08.2024, ведеться відеозапис засідання постійної комісії для його 

подальшого зберігання та оприлюднення на умовах і в порядку, визначених 

законом. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з порядком 

денним засідання постійної комісії. 

 

Порядок денний: 

 

1. Про проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів 

Полтавської обласної ради до Верховної Ради України та Кабінету Міністрів 

України щодо забезпечення гідної заробітної плати педагогічним та науково-

педагогічним працівникам». 

2. Про розгляд питання про Звернення депутатів Полтавської обласної 

ради до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, Міністерства 

освіти і науки України щодо внесення змін до законодавчих актів України 

стосовно використання майна державних і комунальних закладів освіти. 

3. Про лист Кам’янопотоківської сільської ради щодо включення 

Білецьківського ліцею, Кам’янопотоківського ліцею ім. М.С. Новохатька, 

Садківського ліцею Кам’янопотоківської сільської ради Кременчуцького 

району Полтавської області до Орієнтовного переліку закладів освіти, що 

забезпечуватимуть здобуття повної загальної середньої освіти з 01 вересня 

2027 року в Полтавській області. 

4. Про порядок формування граничної вартості харчування в закладах 

загальної середньої освіти, які належать до спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

5. Про розгляд техніко-економічного обґрунтування доцільності передачі 

цілісного майнового комплексу Лубенського професійного ліцею з державної 

власності у спільну власність територіальних громад Полтавської області. 

6. Про діяльність Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною 

підготовкою Полтавської обласної ради. 

7. Різне. 

Про зміну типу та найменування Обласного коледжу «Кременчуцька 

гуманітарно-технологічна академія імені А.С.Макаренка» Полтавської обласної 

ради. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, поставив на голосування 

запропонований порядок денний засідання постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 
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Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. за Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. не голосувала 

Степаненко І.І. за   

 

ВИРІШИЛИ: прийняти порядок денний засідання постійної комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, запропонував затвердити регламент 

роботи засідання постійної комісії: 

- для інформації з питань порядку денного – до 10 хв; 

- для співдоповіді – до 5 хв; 

- виступаючим – до 3 хв; 

- загальний час для обговорення питань – до 15 хв. 

В обговоренні питань порядку денного в першу чергу слово надається 

членам постійної комісії. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. за Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. не голосувала 

Степаненко І.І. за   

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи засідання постійної комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, нагадав, що відповідно до частини 

першої статті 591 Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні», у 

разі наявності у членів постійної комісії та присутніх на засіданні депутатів 

обласної ради конфлікту інтересів при розгляді питань порядку денного, вони 

мають врегулювати його шляхом своєчасного самостійного публічного 

оголошення про це під час засідання. 

 

 

Розгляд питань порядку денного.  

 

1. СЛУХАЛИ: Про проєкт рішення обласної ради «Про Звернення депутатів 

Полтавської обласної ради до Верховної Ради України та Кабінету Міністрів 

України щодо забезпечення гідної заробітної плати педагогічним та науково-

педагогічним працівникам». 

 

Процай І.А., депутат Полтавської обласної ради, голова фракції 

Полтавської територіальної організації політичної партії «ЄВРОПЕЙСЬКА 

СОЛІДАРНІСТЬ», ознайомив присутніх з проєктом Звернення депутатів 
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Полтавської обласної ради до Верховної Ради України та Кабінету Міністрів 

України щодо забезпечення гідної заробітної плати педагогічним та науково-

педагогічним працівникам, наголосив на необхідності його прийняття. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 1, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. проти Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. не голосувала 

Степаненко І.І. за   

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення обласної ради «Про Звернення 

депутатів Полтавської обласної ради до Верховної Ради України та Кабінету 

Міністрів України щодо забезпечення гідної заробітної плати педагогічним та 

науково-педагогічним працівникам». 

 

 

2. СЛУХАЛИ: Про розгляд питання про Звернення депутатів Полтавської 

обласної ради до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, 

Міністерства освіти і науки України щодо внесення змін до законодавчих актів 

України стосовно використання майна державних і комунальних закладів 

освіти. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, поінформував присутніх про суть 

Звернення депутатів Полтавської обласної ради до Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України, Міністерства освіти і науки України щодо 

внесення змін до законодавчих актів України стосовно використання майна 

державних і комунальних закладів освіти. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Усанова О.П., член постійної комісії, запропонувала визначити постійну 

комісію обласної ради з питань освіти, науки та культури розробником проєкту 

рішення. 

В обговоренні взяли участь: Синявська Т.Г., заступник керівника апарату – 

керуючий справами виконавчого апарату обласної ради, Цибульська Ю.В., 

секретар постійної комісії, Діденко О.Г., голова постійної комісії, Усанова О.П., 

член постійної комісії. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 
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ГОЛОСУВАЛИ: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. за Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. за 

Степаненко І.І. за   

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Інформацію голови постійної комісії обласної ради з питань освіти, 

науки та культури Діденка О.Г. взяти до відома. 

2. Постійній комісії обласної ради з питань освіти, науки та культури 

внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з цього питання у 

встановленому порядку. 

 

 

3. СЛУХАЛИ: Про лист Кам’янопотоківської сільської ради щодо включення 

Білецьківського ліцею, Кам’янопотоківського ліцею ім. М.С. Новохатька, 

Садківського ліцею Кам’янопотоківської сільської ради Кременчуцького 

району Полтавської області до Орієнтовного переліку закладів освіти, що 

забезпечуватимуть здобуття повної загальної середньої освіти з 01 вересня 

2027 року в Полтавській області. 

 

Мірошник М.О., депутат Кам’янопотоківської сільської ради восьмого 

скликання Кременчуцького району Полтавської області, поінформував щодо 

необхідності включення Білецьківського ліцею, Кам’янопотоківського ліцею 

ім. М.С. Новохатька, Садківського ліцею Кам’янопотоківської сільської ради 

Кременчуцького району Полтавської області до Орієнтовного переліку закладів 

освіти, що забезпечуватимуть здобуття повної загальної середньої освіти з 

01 вересня 2027 року в Полтавській області. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Діденко О.Г., голова постійної комісії, 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, Сазонов О.Ю., депутат 

Полтавської обласної ради, голова депутатської групи «ЗА ПОЛТАВЩИНУ», 

Усанова О.П., член постійної комісії, Левицький О.І., директор Садківського 

ліцею Кам’янопотоківської сільської ради Кременчуцького району Полтавської 

області, Брусник Н.В., директор Білецьківського ліцею Кам’янопотоківської 

сільської ради Кременчуцького району Полтавської області, Лемешко О.М., 

перший заступник голови Полтавської обласної ради, Василенко М.Г., 

заступник голови постійної комісії, Дядик О.О., депутат Полтавської обласної 

ради, Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, Діхтяренко Т.В., директор 

Кам’янопотоківського ліцею ім. М.С. Новохатька Кам’янопотоківської 

сільської ради Кременчуцького району Полтавської області. 
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Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, запропонувала сформувати у 

Кам’янопотоківській громаді один Білецьківський ліцей та вкладати кошти у 

його розвиток, порушила питання доступності та якості освіти. 

Дядик О.О., депутат Полтавської обласної ради, виступив щодо 

необхідності функціонування хоча б одного ліцею в кожній громаді. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, поінформував щодо процесу та етапів 

формування Орієнтовного переліку закладів освіти, що забезпечуватимуть 

здобуття повної загальної середньої освіти з 01 вересня 2027 року в 

Полтавській області. Наголосив, що школи, які не включено до Орієнтовного 

переліку, можуть функціонувати як гімназії. Звернув увагу на необхідність 

розвитку професійно-технічної освіти. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 5, проти – 0, утримались – 2, не голосували – 1. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. утрималася Усанова О.П. утрималася 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. не голосувала 

Степаненко І.І. за   

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати Полтавській обласній військовій адміністрації 

включити до Орієнтовного переліку закладів освіти, що забезпечуватимуть 

здобуття повної загальної середньої освіти з 01 вересня 2027 року в 

Полтавській області, Білецьківський ліцей Кам’янопотоківської сільської ради 

Кременчуцького району Полтавської області та внести відповідний проєкт 

рішення з цього питання на розгляд обласної ради у встановленому порядку. 

 

4. СЛУХАЛИ: Про порядок формування граничної вартості харчування в 

закладах загальної середньої освіти, які належать до спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Полтавської області. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. за Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. не голосувала 

Степаненко І.І. за   
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ВИРІШИЛИ: інформацію директора Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації Кончаковського Є.О. щодо порядку 

формування граничної вартості харчування в закладах загальної середньої 

освіти, які належать до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Полтавської області, взяти до відома. 

 

 

5.СЛУХАЛИ: Про розгляд техніко-економічного обґрунтування доцільності 

передачі цілісного майнового комплексу Лубенського професійного ліцею з 

державної власності у спільну власність територіальних громад Полтавської 

області. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, нагадав, що триває процес передачі 

професійно-технічних навчальних закладів з державної власності у спільну 

власність територіальних громад Полтавської області. Ознайомив членів 

постійної комісії з проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і 

проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. за Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. не голосувала 

Степаненко І.І. за   

 

ВИРІШИЛИ: рекомендувати голові Полтавської обласної ради затвердити 

техніко-економічне обґрунтування доцільності передачі цілісного майнового 

комплексу Лубенського професійного ліцею з державної власності у спільну 

власність територіальних громад Полтавської області. 

 

 

6. СЛУХАЛИ: Про діяльність Кременчуцького ліцею з посиленою військово-

фізичною підготовкою Полтавської обласної ради. 

 

Марченко В.В., начальник Кременчуцького ліцею з посиленою військово-

фізичною підготовкою імені Героя України Віталія Коваля Полтавської 

обласної ради, повідомив про діяльність Кременчуцького ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою Полтавської обласної ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

В обговоренні взяли участь: Діденко О.Г., голова постійної комісії, 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, Кончаковський Є.О., директор 

Департаменту освіти і науки Полтавської обласної військової адміністрації, 

Усанова О.П., член постійної комісії. 
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Діденко О.Г., голова постійної комісії, рекомендував директору 

Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою імені 

Героя України Віталія Коваля Полтавської обласної ради оновити вебсайт 

ліцею та з метою безпеки обмежити використання військової форми ліцеїстами. 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, поцікавилась процесом 

ремонту закладу, результатами роботи Піклувальної ради, запропонувала 

надати допомогу у забезпеченні ліцеїсток білизною. 

Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, надав пропозиції до штатного розпису 

Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою імені 

Героя України Віталія Коваля Полтавської обласної ради. 

 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, ознайомив членів постійної комісії з 

проєктом рекомендацій та запропонував визначитись і проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 1. 

 

Богдан Р.Д.  відсутній Сухонос Н.В за 

Василенко М.Г. за Усанова О.П. за 

Діденко О.Г. за Цибульська Ю.В. за 

Калюга І.О. за Юрченко Т.О. не голосувала 

Степаненко І.І. за   

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозиції Департаменту освіти і науки Полтавської 

обласної військової адміністрації, Кременчуцького ліцею з посиленою 

військово-фізичною підготовкою імені Героя України Віталія Коваля 

Полтавської обласної ради та визначити загальну чисельність штатних одиниць 

Кременчуцького ліцею з посиленою військово-фізичною підготовкою 

Полтавської обласної ради у кількості 94 одиниці. 

 

 

7. Різне. 

Про зміну типу та найменування Обласного коледжу «Кременчуцька 

гуманітарно-технологічна академія імені А.С.Макаренка» Полтавської обласної 

ради. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Діденко О.Г., голова постійної комісії, повідомив про необхідність 

додатково обговорити питання зміни типу та найменування Обласного коледжу 

«Кременчуцька гуманітарно-технологічна академія імені А.С.Макаренка» 

Полтавської обласної ради. 

 

В обговоренні взяли участь: Діденко О.Г., голова постійної комісії, 

Бахарєв В.С., директор Наукового інституту механічної інженерії транспорту та 

природничих наук Кременчуцького національного університету імені Михайла 
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Остроградського, доктор технічних наук, Крупіна Л.В., директор Обласного 

коледжу «Кременчуцька гуманітарно-технологічна академія імені 

А.С.Макаренка» Полтавської обласної ради, Усанова О.П., член постійної 

комісії, Кончаковський Є.О., директор Департаменту освіти і науки 

Полтавської обласної військової адміністрації, Дядик О.О., депутат Полтавської 

обласної ради, Корецький М.Б., депутат Полтавської обласної ради, 

Алексюк О.Л., депутат Полтавської обласної ради, Метельська Л.Є., начальник 

відділу юридичного забезпечення виконавчого апарату обласної ради. 

Бахарєв В.С., директор Наукового інституту механічної інженерії 

транспорту та природничих наук Кременчуцького національного університету 

імені Михайла Остроградського, доктор технічних наук, повідомив про 

діяльність Кременчуцького національного університету імені Михайла 

Остроградського та перспективи розвитку. 

Крупіна Л.В., директор Обласного коледжу «Кременчуцька гуманітарно-

технологічна академія імені А.С.Макаренка» Полтавської обласної ради, 

повідомила про діяльність закладу та його досягнення за останні роки. 

Усанова О.П., член постійної комісії, запропонувала змінити назву 

Кременчуцької гуманітарно-технологічної академії імені А.С.Макаренка на 

«Кременчуцька педагогічна академія». 

Цибульська Ю.В., секретар постійної комісії, звернула увагу на важливість 

дотримання умов доброчесної конкуренції, запропонувала підтримати проєкт 

рішення «Про зміну типу та найменування Обласного коледжу «Кременчуцька 

гуманітарно-технологічна академія імені А.С.Макаренка» Полтавської обласної 

ради». 

 

 

 

Голова постійної комісії      Олег ДІДЕНКО 

 

 

 

Секретар постійної комісії      Юлія ЦИБУЛЬСЬКА 


